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W zwiqlku z informacjq otrzymanq od jednej z mieszkaqek Woclawk4 ze skr6cono okres

przymaniastypendium sportowego zwracam sig do Panazzapytantemrczy zaisfriala sytuacja

rzeczywiScie miala miejsce, jezeli tak, to co bylo przycrynqtej miany.

Jednoczesnie zapytujg, czy naprryszlofi| istnieje mo2liwo66, aby wloclawska

rnlodzie2 objgta programem stypendialnym dla uzdolnonych sportowc6w otrzymywala

miesigczne wyplaty pfizez caty rok kalendarzowy.
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